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PROCES – VERBAL NR.62 
încheiat astăzi, 28 aprilie 2022, 

în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 
 

        La orele 15.00, domnul Ion Mînzînă, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei ordinare care s-a desfășurat fizic dar și prin 
mijloace electronice (on-line). La această ședință au participat 34 de consilieri 
județeni, dintre care 26 au fost prezenți fizic și 8 ( Cosmin Constantin Ghiță, 
Eleodor Olavi Nițescu, Elena Cristina Popa, Florentin-Marius Popa, Stelian Stana, 
Alexandru Mihai Ștefan, Liliana Maria Turturoiu, Cristian George Zidaru) 
conectați pe platforma pusă la dispoziție de către Consiliul Județean Argeș, deci 
şedinţa este statutară. 
      La şedinţă a participat de drept dl Ionel Voica, Secretarul General al 
Judeţului Argeş şi din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean: dna 
Alisa Simona Ciobanu, director executiv Direcţia Juridică Administraţie Publică 
Locală, dl Stoicea Alin, director Direcția Tehnică, dl Ivașcu Sorin, director 
executiv Direcția Strategii Sinteze Proiecte cu Finanțare Internațională, dl Șovar 
Cătălin Ovidiu, șef Serviciul Monitorizare Lucrări și Guvernanță Corporativă, dna 
Rădulescu Eliza, șef Serviciul Resurse Umane, dna Mocanu Carmen, director 
executiv Direcția Economică, dna Roxana Stoenescu, director executiv Direcția 
Cultură, Turism și Tineret, dna Nicolau Alina, director Regia Autonomă Județeană 
de Drumuri Argeș, dna Minca Ana Maria, şef Serviciu Asistenţă Medicală și 
Protecție Socială, dna Tatiana Eftime, director Direcţia Generală de Asistenţă 
Socială şi  Protecţia Copilului Argeş. 
         La începutul ședinței au anunțat că se vor abține și nu vor participa la vot ca 
urmare a faptului că au un interes personal în problema supusă dezbaterii : 

Domnul consilier județean Bogdan Angelin David la punctul nr. 10 de pe ordinea 
de zi - Hotărârea nr. 101; 

Domnul consilier județean Manuel Tică la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 102 și  la punctul nr. 26 de pe ordinea de zi - Hotărârea nr. 117. 
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Doamnele consilier județean Maria Cotenescu și Liliana Maria Turturoiu la 
punctul nr. 14 de pe ordinea de zi - Hotărârea nr. 105; 

Domnul consilier județean Emilian David la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 105;  

Doamna consilier județean Nicoleta Tatiana Nicolescu la punctul nr. 15 de pe 
ordinea de zi - Hotărârea nr. 106; 

Domnii consilieri județeni Mihail Dorin Bărbuceanu și Nicolae Tudose la punctul 
nr. 15 de pe ordinea de zi - Hotărârea nr. 106; 

 

 Dl Președinte Ion Mînzînă – Începem prin a face prezența.  Mînzînă Ion 
prezent, dl Bughiu Adrian Dumitru?  

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Nicolaescu Marius Florinel? 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Bălan Iosif Bogdan? 

Dl consilier județean Iosif Bogdan Bălan – Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Bărbuceanu Mihail Dorin? 

Dl consilier județean Mihail Dorin Bărbuceanu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Cotenescu Maria?  

Dna consilier județean Maria Cotenescu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl David Bogdan Angelin ? 

Dl consilier județean Bogdan Angelin David – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl David Emilian? 

Dl consilier județean Emilian David -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Deaconescu Valentin Ion? 

Dl consilier județean Valentin Ion Deaconescu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dra Eftene Diana Elena? 
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Dra consilier județean Diana –Elena Eftene – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Enache Valentin-Viorel ? 

Dl consilier județean Valentin –Viorel Enache – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Dl Ghiță Cosmin Constantin ? 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Giuclea George – Dan?  

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Iacșa Aurel ? 

Dl consilier județean Aurel Iacșa -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Iana Ion ? 

Dl consilier județean Ion Iana – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Ilie Ion? 

Dl consilier județean Ion Ilie – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dna  Ionescu Marilena Steluța? 

Dna consilier județean Marilena Steluța Ionescu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Dl Istrate Ion ? 

Dl consilier județean Ion Istrate -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Ivan Marius-Bogdan? 

Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Mîndroc Cătălin-Viorel?   

Dl consilier județean Cătălin-Viorel Mîndroc  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Negoescu Vasile?   

Dl consilier județean Vasile Negoescu  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Nițescu Eleodor Olavi ? 

Dl consilier județean Eleodor Olavi Nițescu  – Prezent. 
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Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dna Nicolescu Nicoleta Tatiana ? 

Dna consilier județean Nicoleta Tatiana Nicolescu– Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl  Pîrvu Marius ? 

Dl consilier județean Marius Pîrvu -  Prezent.  

Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Popa Elena Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Popa Florentin-Marius? 

Dl consilier județean Florentin-Marius Popa – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Postelnicescu Marius Dorel ?  

Dl consilier județean Marius Dorel Postelnicescu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Sofianu Narcis Ionuț ? 

Dl consilier județean  Narcis Ionuț Sofianu – Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Stana Stelian? 

Dl consilier județean  Stelian Stana – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Ștefan Alexandru Mihai?  

Dl consilier județean Alexandru Mihai Ștefan – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Tică Manuel ?  

Dl consilier județean Manuel Tică – Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Tudose Nicolae?  

Dl consilier județean Nicolae Tudose – Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Turturoiu Liliana Maria ? 

Dna consilier județean Turturoiu Liliana Maria – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Zidaru Cristian George? 

Dl consilier județean Cristian George – Prezent. 
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Dl Președinte Ion Mînzînă – Stimați colegi, ați luat act de proiectul ordinii de 
zi. Dacă sunteți de acord cu această ordine de zi. Voturi împotrivă? Abțineri? 
Vă mulțumesc! 

 

-I- 

          Trecându-se la punctul I al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 24.03.2022.     

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?  
Vă mulțumesc! 

      Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   

   

- II  - 

 
       Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare de îndată a Consiliului Judeţean Argeş din data de 31.03.2022.   

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?  
Vă mulțumesc! 

      Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate. 
 
 

- III  - 

 
     Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Organigramei și a Statului de funcții ale Spitalului de Pneumoftiziologie 
,,Sfântul Andrei” Valea Iașului. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?  
Vă mulțumesc! 

      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
      S-a adoptat Hotărârea nr. 94. 
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- IV  - 

 
      Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcții al Spitalului Județean de Urgență Pitești.  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții?  
 

Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Vă mulțumim pentru materialul 
prezentat, vă mărturisesc că am fost îngrijorat când l-am lecturat cu atenție, am 
văzut din referatul de aprobare pe care ni l-ați înaintat, faptul că în cadrul 
acestei unități există 3 (trei) posturi de medici în cadrul ATI al căror contracte 
de muncă au încetat, nu știu din ce motive, dar având în vedere specialitatea 
acestor doctori, v-aș ruga frumos să le solicitați celor de la Spitalul de Urgență 
Pitești să ne prezinte și nouă o informare pentru următoarea ședință care au fost 
cauzele de încetare, dacă au demisionat, sau au ieșit la pensie, nu există 
explicații sau alte rubrici în materialul prezentat de dumneavoastră și care sunt 
măsurile care pot să le ia pentru a avea totuși medici specializați în domeniul 
ATI într-un număr suficient. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Da, vă mulțumesc. În perioada ce a trecut, în 
timpul pandemiei, au fost detasați 2 (doi) la Spitalul din Mioveni, un medic a 
plecat prin concurs la Spitalul Militar, libera circulație a persoanelor este 
garantată de constituția României, sigur ne îngrijorează și pe noi situația pe 
care o avem la nivelul spitalului, mai ales la această secție ATI, nu putem să-i 
legăm de locul de muncă, le-a plăcut mai mult acolo și după detașare,  chiar în 
timpul detașării obținuseră concurs pe posturile respective, au rămas la 
Mioveni. Noi între timp am transferat un medic ATI de la Pucioasa, dacă nu 
mă înșel, sperăm să rămână acum pe perioada următoare să lucreze aici. Oferta 
este foarte generoasă pentru medicii cu această specialitate, România îi caută, 
din păcate alți factori de decizie la nivel național nu s-au îngrijit ca să existe un 
număr suficient de medici ATI. 
 
Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Să înțeleg că la Spitalul Mioveni 
există un pachet salarial sau niște condiții contractuale avantajoase?  
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Înțelegeți ce doriți. Așa cum medicul de la 
Pucioasa a venit la Pitești și medicii de la Pitești au plecat la ….. 
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Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu  - Este dorința lor să plece dar și 
obligația noastră să încercăm să găsim soluții și n–o să putem încerca, sau să 
găsim soluții în funcție de priceperea pe care o avem fiecare dintre noi dacă nu 
avem informații de bază. Nu știu de ce ar prefera un doctor specializat în 
domeniul ATI să plece de la Spitalul Județean de Urgență Pitești, acum că este 
foarte bine condus și manageriat. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Dacă v-ați interesa de modul în care lucrează un 
spital de urgență, cum este spitalul județean și cum se lucrează la nivelul unui 
spital orășenesc de tip Mioveni, v-ați da singur răspunsul, dar vă las pe 
dumneavoastră să analizați în profunzime această situație, care va da un 
răspuns clar la ceea ce se întâmplă. Toți căutam mai binele pentru noi. N-are 
legătură cu pachetul salarial. În perioada pandemiei a funcționat o lege care 
interzicea transferul între spitale, excepție au făcut doar spitalele de profil 
militar la care te puteai adresa pe baza concursului pentru ocuparea unui post. 
 
Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Am înteles. 
 
Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – Să știți că nu avem ce să ne 
reproșăm, că nu am asigurat toate condițiile. 
 
Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Aș vrea să știm că am făcut și noi 
eforturi de a pune umărul alături de dumneavoastră în încercarea de a soluționa 
aceste probleme grave, pentru că atunci când vorbim despre medici, chiar dacă 
nu am pregătire în domeniul medical. Vă mulțumesc.  
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Și noi vă mulțumim pentru înțelegere. 
 
Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan – Domnule Președinte, aș propune 
să revenim la modalitatea consacrată de vot, dacă tot suntem în format fizic, 
avem doar câțiva colegi în online. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Prin deducție logică cine nu e împotrivă și nu se 
abține, e pentru. Am înțeles. Vă mulțumesc. Cine este pentru? Vă mulțumesc. 

 
     Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
     S-a adoptat Hotărârea nr. 95. 
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- V - 

 
     Trecându-se la punctul V al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a Spitalului de 
Pneumoftiziologie Leordeni 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Cine este pentru? Vă mulțumesc! 
      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
      S-a adoptat Hotărârea nr. 96. 
 
                                    

- VI  - 

       Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
emiterea avizului în favoarea U.A.T. Valea Mare Pravăț pentru aprobarea 
Normelor tehnice privind condiţiile de proiectare şi amplasare a construcţiilor, 
instalaţiilor şi a mijloacelor de publicitate în zona drumurilor de interes local.  - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

 
 Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Cine este pentru? Vă mulțumesc! 

     Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 97. 
 

 
- VII  - 

 
       Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
emiterea avizului în favoarea U.A.T. Schitu Golești pentru aprobarea Normelor 
tehnice privind condiţiile de proiectare şi amplasare a construcţiilor, instalaţiilor şi 
a mijloacelor de publicitate în zona drumurilor de interes local.  

 Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Cine este pentru? Vă mulțumesc! 
     Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
      S-a adoptat Hotărârea nr. 98. 
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- VIII  - 

 
       Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
emiterea avizului în favoarea U.A.T. Albota pentru aprobarea Normelor tehnice 
privind condiţiile de proiectare şi amplasare a construcţiilor, instalaţiilor şi a 
mijloacelor de publicitate în zona drumurilor de interes local.   

  Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Cine este pentru? Vă mulțumesc! 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

 
      S-a adoptat Hotărârea nr. 99. 
 
 
 

- IX  - 

 
       Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
emiterea avizului în favoarea U.A.T. Ciofrângeni pentru aprobarea Normelor 
tehnice privind condiţiile de proiectare şi amplasare a construcţiilor, instalaţiilor şi 
a mijloacelor de publicitate în zona drumurilor de interes local. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Cin este pentru ? Vă mulțumesc! 
      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

      S-a adoptat Hotărârea nr. 100. 
 
 

- X  - 

 
     Trecându-se la punctul X al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii unui protocol de colaborare între U.A.T. Județul Argeș și 
Administrația Bazinală de Apă Arges-Vedea în vederea obținerii dreptului de 
folosință a terenului pentru obiectivul de investiții „Pod pe DJ703 H Curtea de 
Argeş (DN 7C) – Valea Danului – Cepari, km 0+597, L= 152 m, în comuna Valea 
Danului. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Cine este pentru ? Vă mulțumesc! 
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Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 101. 
 

- XI  - 

       Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
numirea unui membru provizoriu în cadrul Consiliului de Administrație al Regiei 
de Administrare a Domeniului Public și Privat al Județului Argeș R.A.     

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții?  

 
Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan  – Domnule Președinte, aș avea eu o 
întrebare, am discutat și în cadrul comisiei, văd că sunt provizorate, de ce nu 
ajungem la o numire pe un mandat? Mereu provizoriu, provizoriu. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Vă dau un răspuns, pentru că gândim într-un viitor 
apropiat, ținând cont de legislația apărută să rediscutăm această regie de 
administrarea domeniului public și privat. Între timp a apărut o legislație care 
ne permite să creăm anumite locuri de muncă directe către societățile care erau 
arondate la această regie. Și atunci sigur că da, la momentul potrivit, vom lua o 
decizie până la finalul mandatului. Apariția unei noi legislații, ne face să 
mergem pe acest provizorat. Vă mulțumesc. Voturi pentru? Vă mulțumesc. 

 
      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 102. 
 
 
 

- XII  - 

       Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
încheierea protocolului de colaborare între U.A.T. JUDEȚUL ARGEȘ și 
MINISTERUL INVESTIȚIILOR ȘI PROIECTELOR EUROPENE (MIPE) în 
vederea promovării investițiilor și proiectelor europene în România.  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Cine este pentru? Vă mulțumesc! 
      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 103. 
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- XIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Devizului General la finalizarea lucrărilor pentru proiectul cu titlul 
“Creșterea eficienței energetice a Spitalului de Recuperare Brădet”.  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Cine este pentru ? Vă mulțumesc! 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

 
      S-a adoptat Hotărârea nr. 104. 

 

- XIV  - 

 
       Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea listei cu beneficiarii de finanțări nerambursabile de la bugetul local al 
județului Argeș pentru activităţi nonprofit de interes general, conform Legii nr. 
350/2005, pentru anul 2022 (unități de cult).    

         
 Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții?  
 
Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Am o respectuoasă rugăminte, știu 
că sunteți cu aceste mutări în ceea ce privește funcționarea dumneavoastră, a 
executivului, aș dori să discutăm cu unul dintre cei doi vicepreședinti, care vă 
ajută în eforturile pe care le faceți în cadrul instituției, ca eventual saptămâna 
viitoare, să ne permită și nouă accesul la dosarele justificative pentru aceste 
ajutoare acordate pentru anul trecut, pentru a vedea dacă sunt îndeplinite 
condițiile legale privind cofinanțarea și justificarea tuturor ….. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Cu cea mai mare plăcere. Pentru anul trecut sau 
pentru anul acesta. 

Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Nu numai pentru anul acesta, 
pentru anul trecut, pentru ce s-a efectuat deja. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Cu cea mai mare plăcere. Au fost verificate și de 
Curtea de Conturi. 

Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Au mai greșit și dumnealor să fiți 
convinși. 
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Dl Președinte Ion Mînzînă – În regulă. Voturi pentru? Vă mulțumesc. 

 
      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
      S-a adoptat Hotărârea nr. 105. 

 

- XV  - 

 
      Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea listei cu beneficiarii de finanțări nerambursabile de la bugetul local al 
județului Argeș pentru activităţi nonprofit de interes general, conform Legii 
nr.350/2005, pentru anul 2022 (proiecte de tineret, cultură, mediu și proiecte 
sportive).     

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Cine este pentru ? Vă mulțumesc! 
      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 106. 

 
 

- XVI  - 

 
       Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
modificarea și completarea Regulamentului de Organizare și Funcționare a 
Muzeului Viticulturii și Pomiculturii Golești.  

           
Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Cine este pentru ? Vă mulțumesc! 

      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 107. 
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- XVII - 

       Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
încheierea unui Acord de Asociere între Județul Argeș și Asociația Club Sportiv 
DTO Rally pe anul 2022.    

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Cine este pentru ? Vă mulțumesc! 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

 
      S-a adoptat Hotărârea nr. 108. 

 

- XVIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
completarea domeniului public al judeţului Argeş cu bunurile imobile Locuință 
protejată nr.1, Locuință protejată nr.2 și Locuință protejată nr.3, situate în comuna 
Băbana, sat Lupuieni, jud. Argeș.  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții?  
 

Dl consilier județean Marius Dorel Postelnicescu – Domnule Președinte, am 
citit în raport că este lăsată în suspans finanțarea acestui proiect, adică se vor 
căuta surse.  
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Este un prim pas, o să le găsim împreună, 
domnule Postelnicescu, este mica noastră dorință de a pune pe harta turistică a 
României și tot ceea ce înseamnă biserici de lemn din județul Argeș. Vom 
căuta soluții. Vă mulțumesc. Voturi împotrivă?  Abțineri ?  Vă  mulțumesc. 

 
      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
      S-a adoptat Hotărârea nr. 109. 
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- XIX  - 

 
       Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcții al aparatului propriu al Direcției Generale de 
Asistență Socială și Protecția Copilului Argeș. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Cine este pentru? Vă mulțumesc! 
      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.      
 
      S-a adoptat Hotărârea nr. 110. 
 
 

- XX  - 

 
       Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
schimbarea sediului serviciului social Centrul de zi pentru orientarea, 
supravegherea şi sprijinirea reintegrării sociale a copilului care săvârşeşte fapte 
penale şi nu răspunde penal, aflat în structura C.S.C.C.D. „Sf. Constantin și Elena” 
Pitești, de la adresa situată în Municipiul Pitești, str. Plopilor, nr. 23A, jud. Argeș, 
în clădirea C.S.C.C.D. „Sf. Constantin și Elena” Pitești, aflată în Municipiul 
Pitești, str. Gheorghe Lazăr, nr. 20, jud. Argeș.      
 

 Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Cine este pentru? Vă mulțumesc! 
   Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

 
  S-a adoptat Hotărârea nr. 111. 

         

- XXI  - 

 
       Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare a serviciului social Centrul 
de zi pentru orientarea, supravegherea şi sprijinirea reintegrării sociale a copilului 
care săvârşeşte fapte penale şi nu răspunde penal din cadrul Complexului de 
Servicii Comunitare pentru Copilul în Dificultate ”Sf. Constantin și Elena” Pitești, 
aflat în structura Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului 
Argeș.    
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  Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Cine este pentru? Vă mulțumesc! 

        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 112. 
         

- XXII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea situațiilor financiare anuale ale S.C. JUD DE PAZĂ ȘI ORDINE 
ARGEȘ S.R.L, la 31.12.2021.   

 
        Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Cine este pentru? Vă mulțumesc! 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 113. 

       

- XXIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru 
modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Argeș nr. 
102/26.04.2021 privind aprobarea taxelor si tarifelor locale ce se vor aplica 
începând cu anul 2022.   

 
        Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Cine este pentru? Vă mulțumesc! 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 114. 
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- XXIV  - 

 
       Trecându-se la punctul XXIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea taxelor și tarifelor locale ce se vor aplica începând cu anul 2023.   

 
       Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Cine este pentru? Vă mulțumesc! 
       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 115. 

 

- XXV  - 

 
       Trecându-se la punctul XXV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea execuției bugetare la data de 31.12.2021, pentru activitatea Județului 
Argeș.   

 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Cine este pentru? Vă mulțumesc!                   
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

 
S-a adoptat Hotărârea nr. 116. 

 

- XXVI  - 

 
       Trecându-se la punctul XXVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Actului adițional nr.3 la Contractul de administrare 
nr.17094/469/22.10.2020 încheiat între Județul Argeș și Regia de Administrare a 
Domeniului Public și Privat al Județului Argeș R.A.   

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Cine este pentru? Vă mulțumesc! 
 
Dl consilier județean Marius Dorel Postelnicescu – Domnule Președinte, am 
discutat la comisie acest punct, datorită faptului că cei de la Spitalul Județean 
au făcut niște angajari de specialiști pe anumite domenii și nu au nevoie de cei 
care lucreaza la regie, rugămintea mea ar fi ca cei care suntem mai vechi în 
consiliu județean și am votat împotrivă în 2010 transferul acestor salariați la 
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diferite entități și subordonate ale consiliului județean și acum se revin la 
acestea, deci am avut dreptate atunci, vă rog să anexați raportul cu votul nostru 
pentru faptul că am avut dreptate. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Ați avut perfectă dreptate, dar din păcate trebuia 
respectată o ordonanță, celebra ordonanță a unui primar mai celebru decât 
ordonanța. Ați avut dreptate, sigur că ați avut dreptate. Voturi pentru? Vă 
mulțumesc. 

        
      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 117. 

 

- XXVII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXVII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
actualizarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș, pe anul 2022.  

 
 Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Cine este pentru? Vă mulțumesc!      
 Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 118.  
      
 Stimați colegi, sper să ne revedem cât mai curând cu vești bune!  

 Şedinţa s-a încheiat la ora 16:00.  
 

 P R E Ş E D I N T E, 

 
Ion MÎNZÎNĂ 

 
 
 

                                                  SECRETAR GENERAL AL JUDEŢULUI,  
                                                                                       
                                                                       Ionel VOICA 


